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Хумана мисија Нели Јаношевић 
поново је свратила до Књажевца, ле-
пог града на два Тимока. Оно што је 
прошли пут рекла, то је и учинила 

- донела је помоћ за породилиште у 
Књажевцу. Ово породилиште је у јако 
лошој финансијској и материјалној 
ситуацији. Зато је Нели одлучила да 
помогне донацијом у виду опреме за 
бебе и породиље.

-Чула сам да овом породилишту тре-
ба помоћи јер је у јако лошем стању. 
Ово што сам сада донела је само за неко 
прво време и за прву помоћ, али ћу и 
даље помагати ово породилиште јер 
децу обожавам, а најлепши су ми трену-
ци када држим бебу у рукама, јер сам и 
сама мајка троје деце. Помагаћу ово по-
родилиште и зато што желим да се овде 
рађа што више беба, рекла је овом при-
ликом Нели Јаношевић, успешна пред-
узетница из Беча, власница грађевинске 
фирме “Nely EU”.

Докторка Сладунка Ристић, начел-
ница гинеколошког одељења Здрав-
ственог центра у Књажевцу каже да би 
поред овакве донације добро дошла и 
донација неког апарата.

-Пошто смо већ добили основне 
потребштине за бебе, сада нам је 

потребна апаратура и то један 
најургентнији КТГ кардиотоко-
граф, апарат којим се контро-
лишу бебини тонови и у исто 
време мајчине контракције пре 
порођаја. Иначе, напомиње др 
Ристић, примећен је пораст броја 
новорођене деце, па су од пошет-
ка ове године рођене 163 бебе.

У управи Здравственог центра 
Књажевац сматрају да би било 
лепо да се овакви хумани гестови 
чешће дешавају.

-Ово је једна значајна помоћ, 
сматра др Ивица Ракић, управник 
књажевачке болнице и додаје да 
су јако захвални госпођи Нели 
Јаношевић на донацији и да 
очекују да се ова сарадња на-
стави, али и да се прошири, на 
задовољство обе стране.

Мисија Нели Јаношевић стиг-
ла је и до две социјално угрожене 
породице. Посебну пажњу из-
азвала је донација вишечланој 
ромској породици у Књажевцу. Свака 
врста помоћи пуно значи, каже Мире-
ла Азировић, јер нисмо до сада имали 
ништа од ствари за две бебе у нашој 
породици. Ни ове цуцле ни бенкице, а 

НАСТАВЉА СЕ ХУМАНА МИСИЈА 
НЕЛИ ЈАНОШЕВИЋ

сада то имамо.
У проналажењу ових породица по-

себну улогу имао је и књажевачки Цен-
тар за социјални рад.

-Сматрам ово једним јако лепим 

гестом и замолила бих све који ово 
читају, а који су у могућности да сле-
де управо Нелин пример јер некоме 
и мало помоћи може јако пуно да зна-
чи, сматра Соња Соколовић Жикић, 
социјална радница.

Трeба помоћи свакоме, без обзира 
на националност и треба свако да прати 
овај гест, сматра Нели Јаношевић.

Ова успешна жена је приликом своје 
прве посете Књажевцу дала донацију 
Марији и Ивани Ивић које већ неколико 
година живе у бакином дому јер су им 
родитељи разведени и живе са својим 
новим породицама. Оне су овога пу-
та добиле нове чизме и осталу зимску 
одећу и обућу.

-Много ми је лакше и веома сам 
срећна када видим да су и оне срећне. 
Ја се о њима бринем максимално, коли-
ко могу, да оне не осете чињеницу да 
немају родитеље Оне нису голе и босе, 
али нису имали оно што имају друга 
деца. Ипак, идемо даље и боримо се 
колико можемо, каже Марина Станков, 
бака Марије и Иване Ивић.

Хумана мисија Нели Јаношевић по-
ново ће посетити Књажевац крајем 
јануара 2013. године.

                                          Предраг Ивковић

Славољуб Миленовић Барбул:
-Без пуно размишљања – грађани. 

То је и демократскије и дуговечније. 
Верујем да нећемо дуго чекати и то 
да се деси. 

Мирољуб Првуловић:
-Више верујем народу. Нека народ 

бира и биће боље. 

Бобан Милосављевић:
-Ја сам за садашњи систем – да онај 

ко има већину у Скупштини тај и не-
ка поставља првог човека. Јер, и то је 
воља народа.

Иван Живковић:
-Апсолутно сам да то чине грађани. 

Нема ту много тога да се појашњава, 
видимо да овако како је данас није до-
бро. Зашто оно што не ваља остављати 
и одлагати неминовност. Народ да бира 
главног међу нама и то је ваљано за 
све нас.

Златко Јеленковић:
-Не разумем се у политику. Ипак, не-

како логичније је да то буду грађани. 
Лично мени не смета ни садашњи на-
чин бирања и постављања, само нека 
најбољи буду у врху. Имамо ми таквих 
људи још како.

АнкетА: ко дА бирА 
председникА општине, 

грАђАни или пАртије нА влАсти?

НАРОД ДА БИРА
пројекат „партнерством 
кроз децентрализацију“


